

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 16-06-2025 10:06:14 AM Subject: Capital reduction	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 16-06-2025 10:06:14 AM الموضوع: تخفيض رأس المال
Further to our disclosure dated 04/15/2025 regarding the approval of the Extraordinary General Assembly to reduce the capital by 6% through the return of cash to shareholders in the amount of 1,642,038 dinars (one million, six hundred forty-two thousand, thirty-eight dinars), bringing the capital to 25,725,258 dinars per share (twenty-five million, seven hundred twenty-five thousand, two hundred and fifty-eight dinars), we hereby inform you of the approval of His Excellency the Minister of Industry and Trade to reduce the company's capital, according to the attached certificate issued by the Companies Control Department.	لاحقا لفصاحنا بتاريخ 2025/04/15 المتعلق بموافقة الهيئة العامة الغير عادية على تخفيض رأس المال بنسبة 6% عن طريق ارجاع نقد للمساهمين بقيمة 1642038 دينار (مليون و ستمائة و اثنان و اربعون الفا و ثمانية و ثلاثون دينارا) ليصبح رأس المال 25725258 دينار/سهم (خمسة و عشرون مليون و سبعمائة و خمسة و عشرون الفا و مئتان و ثمانية و خمسون دينارا) نعلمكم بموافقة معالي وزير الصناعة و التجارة على تخفيض رأس مال الشركة و حسب الشهادة الصادرة من دائرة مراقبة الشركات المرفقة .
15-06-2025	15-06-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal